
 

 

Skolebestyrelsesmøde d. 30. november 2023 kl 17.00- 
19.30 

Medarbejderrummet 

 
Mødeleder og 
ordstyrer: Maria  
 

 
 

Dagsorden: 
 

Referat: ledelsen 

 

Godkendelse af referat sker efter hvert punkt. 
 

1. Nyt fra elevrådet    Orientering 

Evaluering af Tranedagen. Alt var billigt at købe. Sjove boder, mange kageboder, gyserhuset og hårflet et 

hit. Mere plads til hver bod med flere borde. Gerne starte tidligere og lade forældrene komme senere. For 

lange køer ved boderne. Overskuddet kunne gå til selve skolen og ikke til velgørenhed. 

Stort ønske om gallaaften til 9. årgang. 

 

Elevrådet har bedt repræsentanterne spørge i egne klasser, hvilke forbedringer de kunne tænke sig på 

skolen.  

Stort ønske om en arbejdsdag for elevrådet på en skoledag. Elevrådet arbejder videre med opgaven. 

2. Ungelivet  

 

- Hvilke trivselsindsatser har vi i gang og hvilke 
yderligere behov kalder det på?  

 
 

  
 Drøftelse 
 
  
 

Trivselsindsatser i udskolingen. 

6. og 7. årgang er i gang med en kommunal trivselsindsats i sammen med Røde Kors om Ny 

udsathed. Det er en bredere indsats, der handler om at kunne håndtere de ting, der er svært, 

når man er ung. Det handler bla. Om ikke at føle sig utilstrækkelig og ikke at lægge under for 

gruppepresset. 

  

Der har været en indsats med fokus på Søvnvaner blandt unge. Både medarbejdere, forældre 

og elever er blevet undervist i gode søvnvaner og gode mobilvaner inden sengetid. Alle 

udskolingselever har hen over en uge skullet monitorere deres søvnmønster. 

 



Opstart på Basal projektet, der tilbyder redskaber og strategier til unge mennesker, når noget er 

svært. Basal er et trivselsprojekt der søger at fremme elevernes oplevelse af selv at kunne gøre 

noget ved situationer, man oplever som være svære i sit liv. 

 

Vi vil på skolen gerne fokusere mere på fællesskabet og læringen og begrænse mængden af 

(digitale) input. Har valgt at være mere analoge på nogle årgange og er blevet taget godt imod 

af eleverne. Tidsbesparende ikke at skulle tage sin pc frem hele tiden. Mere nærvær og fokus 

for eleverne.  

Der er kickstartet et projekt, der går mere i dannelsesretningen for både institutioner og skoler, 

så man er bedre rustet til at møde en fremtid, man ikke kender på forhånd. 

Sammen om Ungelivet arbejder videre med alkoholproblematikken. Der er stor opbakning fra 

forældreside, men der rammes ikke bredt nok. Der er en vigtig gruppe af forældre, man ikke får 

fat i. 

Der er mange indsatser i gang samtidig i kommunen, så der er behov for en mere synkroniseret 

indsats 

Det er værdifuldt at afholde fælles oplæg i udskolingen som opstart til forældremøderne. Herved 

er der sat lys på emner, der skal drøftes bagefter. Lettere på den måde at skabe konsensus.  

Drøftelse af, hvordan man møder eleverne uden løftede pegefingre.  
 

4. Rengøring 
      
- status og videre proces  

 

 

  Orientering / drøftelse 

 
Bestyrelsen har efterspurgt yderligere uddybende kommentarer inden endelig beslutning. Med 
de nuværende informationer har bestyrelsen truffet en beslutning om at gå med i den samlede 
hjemtagning for flere skoler med én skole, der ansætter en tilsynsførende, der står for 
medarbejderforpligtelsen for alle de involverede skoler og dækning ved sygdom med mere.  
 
Da formanden ikke var til stede ved mødet, er følgende besluttet: Såfremt formandskabet inden 
medio december bliver opmærksomme på noget, der kunne ændre den samlede bestyrelses 
beslutning, skal der indkaldes til et ekstraordinært møde.  
Formandskabet giver forvaltningen besked om den endelige beslutning og informerer 
bestyrelsen efterfølgende. 
 
 

5. Bestyrelsens punkt 
 
Tillid som udgangspunkt for 
arbejdet med skolens tre 
værdier 

 
 

 

Hvad kan bestyrelsen helt 
konkret gøre for at understøtte 
tilliden mellem skole og hjem? 

 

En drøftelse af, hvorvidt tillid er det rette udgangspunkt for det videre fokusarbejde. Forslag om 
at arbejde videre med begrebet Styrket Forældrekontakt. Nicola sender link til yderligere 
inspiration. Hvordan kan vi sammen styrke robustheden hos forældrene og eleverne, så de 
bliver bedre rustet til de udfordringer, der naturligt opstår i en skoles dynamik? 
 
Punktet bliver: Oplysning, forventninger og kommunikation i samarbejdet mellem skole og 
hjem.  
 



Evt udarbejde et årshjul med de dilemmaer, der dukker op på de enkelte årgange.   

       3. Feriekalenderen 2425 

         

 

 

 Drøftelse og beslutning 

Feriekalenderen er godkendt i den kommunale form. Skal præsenteres for medarbejdergruppen 

inden endelig godkendelse 

 

6. Punkter til kommende møder: 
 
1. Oplysning, forventning og kommunikation 
 

 

 

 

 

 

 

Mødedeltagere: 
 

Deltagere:  Deltagere:  

Klaus Munch Kjøller   Afbud  Emma 9b  

Nikolaj Magne Larsen     Babette 9b  

 Nicola Helweg  Sidsel Thomsager  

Maria Berkowitz  Anne Dorte Hansen     afbud 
Mina Wilmot  Peter Gersvang  

 Jacob Reese    afbud Alice Lykke  

 Anders Hjorth  Jens Karstoft  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


